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Ställd till hållbarhetsnämndens ordförande, Alexander Hägg (M) 

 

När Reskassa infördes som ett möjligt betalningssätt - att i förväg ladda ett kort med pengar 

för att sedan användas som betalning vid resa med buss eller tåg - var argumenten förbättrad 

säkerhet för personal samt kortare ställtid vid hållplatser då arbetsmomenten blir färre. Därför 

fick Reskassa ett subventionerat pris vilket är logiskt.  

Nu har ni istället valt att höja priset för Reskassa vilket gör att priset för en enkelbiljett blir 

nästan 50% dyrare. De som klagar hänvisas till att betala via appen, men många har inte den 

möjligheten. De hänvisas då till att i förväg köpa pappersbiljetter hos något av de ombud som 

X-trafik har i länet. 

Det har kommit mycket kritik mot höjningen av priset för Reskassa bland annat för att 

pappersbiljetterna är krångliga, svåra att nå och riskerar fördröja bussresorna ytterligare då de 

ska fyllas i vid resa. 

Det finns uppenbarligen ett behov att kunna betala på annat sätt än med appen och att priset 

ska vara rimligt. 

Jag undrar därför om ordförande i hållbarhetsnämnden, Alexander Hägg (M), kommer ta 

initiativ till att ta fram nya betallösningar som är billiga och som även fungerar för dem som 

av olika skäl inte använder appar eller bankkort? 
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